

# LISA ADDARIO

Lisa Addario is Legal Counsel with the Public Service Alliance of Canada where she provides representation on human rights cases and health and safety matters under the Canada Labour Code.

Prior to joining the PSAC in 2003, Lisa worked in the private sector providing representation to unionized workers. She started her career in 1989 as a Crown Attorney, prosecuting health and safety violations in the workplace for the Province of Ontario and providing representation to the province on employment standards cases.

In 2011, Lisa had the honour of participating as a Canadian worker delegate at the International Labour Organization session of the United Nations on Labour Inspections and Labour Administration.

---

Lisa Addario est conseillère juridique à l'Alliance de la Fonction publique du Canada, où elle assure la représentation en droits de la personne et questions de santé et de sécurité qui relèvent du Code canadien du travail.

Avant d'entrer à l'AFPC en 2003, Lisa travaillait dans le secteur privé, en représentation syndicale. Elle a débuté sa carrière en 1989 comme procureure de la Couronne, chargée des poursuites dans des causes de santé et de sécurité au travail pour la province d'Ontario et représentant la province dans le domaine des normes d'emploi.

En 2011, Lisa a eu l'honneur d'être déléguée des travailleuses et travailleurs canadiens à la session de l'Organisation internationale du Travail des Nations Unies sur les inspections du travail et l'administration du travail.